



Come Together 2017 第六届一起来慈善音乐节

Corporate Sponsorship Application Form 企业赞助申请表

I am applying for 我申请:

| Sponsorship Level 赞助标准 | RMB 元 | Select 选择 |
|------------------------|---------------------------|--------------------------|
| Diamond -钻石赞助商 | _____ | <input type="checkbox"/> |
| Platinum 白金赞助商 | >=20,000, amount 多少 _____ | <input type="checkbox"/> |
| Gold 黄金赞助商 | >=10,000, amount 多少 _____ | <input type="checkbox"/> |
| Silver 白银赞助商 | >=5,000, amount 多少 _____ | <input type="checkbox"/> |

| | |
|-----------------------------|--|
| Contact Name: 联系人姓名: | |
| Company Name EN: 公司名(英): | |
| Company Name CN: 公司名(中): | |
| Address: 地址: | |
| Telephone: 电话/手机: | |
| Email: 邮箱: | |

By signing this application form I confirm I am authorised to sign on behalf of my company and agree to pay the sponsorship amount into the charity bank account before Tuesday 31th October.

我确认本公司授权我签订这份申请表，并且同意在 10 月 31 日星期二之前将赞助款存入慈善晚会银行账号。

To benefit from logo placement on the banners, video on projector and description in the printed programme I agree to submit all material before Tuesday 24st October. Failure to submit material by this date may result in these benefits not being available. Please see document named, 'Come Together 2017 - Corporate Sponsorship Levels' for full breakdown of sponsorship benefits.

作为将公司商标放置横幅上，视频在投影仪上播放和节目单上简介的受益者，我同意在 10 月 24 之前上交所以材料。如果我没有按时上交材料，将会失去这个好处。请查阅文件“Come Together 2017 - Corporate Sponsorship Levels”里面对赞助者好处的详细说明。

Signature/Stamp 签名/盖章

Print Name 名字

Date 日期